
Fra:                                    Bekka Skaasheim
Sendt:                                26. mai 2019 07:41
Til:                                      Merete Husabø Nornes;Susan Kathinka Halvorsen Husabø
Emne:                                Fwd: IKT læreplassar Måløy vidaregåande skule(Aspose.Email Evaluation)

This is an evaluation copy of Aspose.Email for .NET

View EULA Online

Sendt fra min iPhone

Videresendt melding:

Fra: Karianne Alette Torvanger <Karianne.Alette.Torvanger@sfj.no>
Dato: 25. mai 2019 kl. 21:30:32 CEST
Til: Bekka Skaasheim <Bekka.Skaasheim@sfj.no>
Emne: Fwd: IKT læreplassar Måløy vidaregåande skule

Hei!  

Ber om at denne mailen vert lagt til i skriv og meldingar.

Med beste helsing  
Karianne Torvanger

Videresendt melding:

Fra: Tove Lill Volle <tlrv@online.no>
Dato: 25. mai 2019 kl. 21:16:17 CEST
Til: <karianne.torvanger@sfj.no>, <alfred.bjorlo@sfj.no>, 
<trude.brosvik@sfj.no>, <senea.sabanovic@sfj.no>, 
<anders.ryssdal@sfj.no>, <ole.johnny.stubhaug@sfj.no>, 
<henrik.oppen@sfj.no>, <sonja.merethe.ovre-flo@sfj.no>, 
<gunn.amdal.mongstad@sfj.no>
Kopi: Helen Hjertaas <helen.hjertaas@sfj.no>, 
<Kristin.Maurstad@vagsoy.kommune.no>
Emne: IKT læreplassar Måløy vidaregåande skule
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Til Hovedutvalet for opplæring
Taf IKT eleva !
 
Dette er er ei viktig sak for næringslivet vårt, eg har fått med meg, at då 
de vedtok skuleåret 2019/20 så fikk de ikkje med disse plassane, då sa 
de  « Hovedutvalet ber om å få framlagt ei sak i løpet av 1 halvår 2019 
om ei mulig utviding/omlegging av YSK-tilbodet ved Måløy 
vidaregåande skule til også å omfatte IKT-fag, jmf innspel frå 
næringslivet»
Vel det har enda med eit punkt under skriv og meldinger utarbeid av 
Merete Husabø Nornes som seier at hovedutvalet i Vestland 
fylkeskommune skal sjå på dette for skuleåret 2020/21.
Dette går ikkje «an» og eg ber dokke innstendig om å ta det opp som 
sak, slik at de kjem på plass for skuleåret 2019/20, disse plassane 
utløyser ikkje noko kostnad for fylkeskommunen utenom tilrettelegging 
for eksamen. Eit anna godt og viktig poeng er at næringslivet står klar 
med læreplassar.
TAF -IKT bør på plass i tillegg til dei eksisterande elevplassane på TAF 
– YSK.
Eg håpar og trur at de klarer å få til dette.
Mvh
Tove Lill R. Volle
Kommunestyrerepresentant Vågsøy Arbeidarparti.


